

香港建築師學會員工及會員尊享獨家購車優惠

The Hong Kong Institute of Architects (HKIA) Staff and Member Exclusive Car Purchase Privileges

現凡選購仁孚集團旗下代理的汽車品牌之指定現貨型號,即享額外禮遇高達HK\$10,000*。 Purchase selected stock cars from Zung Fu Group to enjoy up to HK\$10,000* privileges.

把握機會,立即預留名額!

Seize the chance and reserve your quota now!

品牌 Brand	型號 Model	優惠價(起) Special Price (From)*	獨家額外禮遇 Exclusive Privileges*
DENZA	DENZA D9 Advanced - FWD	HK\$598,000# (HK\$668,359)	免費定期保養服務 x 2 Free Maintenance Service x 2
	DENZA D9 Premium - AWD	HK\$753,350#	
smart	#1 Pro+	HK\$249,000# (HK\$269,000)	HK\$3,000 售後服務現金券 HK\$3,000 Service Voucher
	#1 Premium	HK\$279,000# (HK\$319,000)	
	#1 BRABUS	HK\$319,000# (HK\$349,000)	
	#3 BRABUS	HK\$339,000# (HK\$369,000)	
	#5 Pro	HK\$289,000#	HK\$5,000 售後服務現金券 HK\$5,000 Service Voucher
	#5 Premium	HK\$369,000#	
	#5 Summit	HK\$399,000#	
	#5 BRABUS	HK\$439,000#	
НУШПОЯІ	KONA EV	HK\$269,800#	HK\$5,000 車價折扣 HK\$5,000 Vehicle Price Discount
	The new IONIQ 5	HK\$348,800#	
	STARIA Van	HK\$278,000#	HK\$8,000 車價折扣 HK\$8,000 Vehicle Price Discount
	IONIQ 5 N	HK\$738,800#	HK\$10,000 車價折扣 HK\$10,000 Vehicle Price Discount

^{1.} The exclusive offer is only available for The Hong Kong Institute of Architects (HKIA) Staff and Member. 2. Staff and members must present valid staff and member cards or relevant staff and member identification to enjoy the offer. 3. Offer is applicable to vehicle retail price including options and excluding tax. 4. Offer is valid until 31 August 2025 and the delivery of vehicles must be completed by 30 September 2025 (#5 by 31 December 2025); cannot be exchanged for cash or its equivalent. 5. The offers cannot be used in conjunction with other promotions. 6. Offer is limited to a maximum of 3 cars per staff and member. 7. Vehicle registration must be under the name of the staff and member or their immediate family member. 8. Vehicle purchased under this offer is subject to a holding period of 6 months upon registration. 9. All sales transactions will be handled by Zung Fu Group. 10. Zung Fu Group reserves the final rights to decision in case of any dispute.







預約試駕 Book a test drive

圖片只供參考 Images for reference only *只適用於現貨型號,數量有限,售完即止 For stock cars only; while stocks last #符合「一換一」計劃資格售價 With the "One-for-One Replacement" Scheme

^{1.} 獨家優惠只適用於香港建築師學會員工及會員。 2. 員工及會員享用優惠時必需出示有效之証件;或相關員工及會員証明。 3. 優惠適用於加購額外配備的車輛 (稅前)。 4. 優惠有效期限至2025年8月31日,並需於2025年9月30日(#5為2025年12月31日)前完成交付車輛程序;不可兌換現金或同等價格的優惠。 5. 優惠不可與其他優惠同時使用。 6. 每名員工及會員只能使用此優惠選購不多於3輛車輛。 7. 車輛註冊名字需為員工及會員本人或其直系親屬。 8. 根據此優惠購買的車輛,於 6 個月內不能轉換車輛登記人名字。 9. 所有交易將會由仁孚集團有限公司處理。 10. 仁孚集團有限公司保留最終權利而無須另行通知。